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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny PIOTR SKUBISZEWSKI  

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Przyłączam się do zapytania Pana 

Radnego Grzegorza Siwka dotyczącego ulicy Partyzanckiej. Podzielam sugestie Pana 

radnego. Natomiast ja chciałbym zapytać o losy wniosku, który złożyłem w ubiegłym 

tygodniu. Dotyczy on ulicy Świerkowej, remontu części nawierzchni. Mieszkańcy zgłaszali 

problem i taki wniosek złożyłem. Chciałem zapytać, czy została podjęta decyzja w tym 

zakresie lub jakieś wstępne czynności? Dziękuję. 

 

BURMISTRZ MIASTA 

Jeśli chodzi o kolejne pytanie dotyczące ul. Partyzanckiej tutaj pozwolę sobie odpowiedzieć, 

bo Państwo Radni, Radny Siwek, Radny Skubiszewski i Radna Grabek tą kwestię podnosili 

czyli ul. Partyzanckiej, ja chce uszanować decyzję Komisji Infrastruktury więc ten zespół ulic 

przygotowujemy do realizacji. Rozpoczynają się już przetargi na wybór wykonawcy, ale mam 

nadzieję, bo jesteśmy w stałym kontakcie z Prezesem PEC-u, mam nadzieję, że rzeczywiście 

dla naszego wspólnego dobra, bo PEC jest tożsamy z nami, z mieszkańcami i przy Państwa 

wsparciu, bo widzimy szansę, jeśli te przetargi nam się ułożą a jest taka nadzieja, że te 

wartości kosztorysowe zostaną w przetargu obniżone. Być może zabraknie trochę pieniędzy i 

może się zwiększyć budżet na drogownictwo, na modernizację dróg, to byśmy po prostu i tą 

jeszcze jedną ulicę, być może nawet kosztem przyszłego roku, ale tą jeszcze jedną ulicę 

zrobili, żeby już nie tracić niepotrzebnie wydatkowania pieniędzy.  

 

Z-ca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC 

Następne pytanie zadał Pan Rady Piotr Skubiszewski dotyczy losu wniosku dotyczącego ul. 

Świerkowej. Powiem tak, zakres tego wniosku już w pewnym sensie został zrealizowany nie 

w tym, ale chyba w tamtym roku jak dobrze pamiętam, na skrzyżowaniu ul. Świerkowej z ul. 

Wierzbową przy posesji już nie pamiętam, który numer w tej chwili domu, to rozlewisko 

zostało zneutralizowane poprzez wybudowanie tam chodnika z płytek, także można tam 

swobodnie dojść. Będziemy się cały czas zastanawiać w jaki sposób te wody opadowe po 

najniższych kosztach spróbować skierować w taki sposób, żeby to rozlewisko tam się nie 



pojawiało. Przy większych opadach faktycznie jest, natomiast jeśli opady są mniejsze to 

faktycznie to rozlewisko, można powiedzieć zostało zneutralizowane w jakiś sposób.  


